Validity: 01 APR 2025 - 30 NOV 2025 (Except Winter Period)



D1 Penang - Transit - Seoul

 Departure flight from Penang Int. Airport to Seoul

D2 Seoul - Busan (BLD)

- Gamcheon Village Picturesque attraction featuring a village of colorful houses, painted murals, shops and cafes
- Kukje Market One of the largest markets
- Jagalchi Market A traditional Busan market

D3 Busan - Gyeongju - Busan (BLD)

- Bulguksa Temple A UNESCO Heritage Site and is the essence of Korean Buddhist culture in the 8th century
- Cheomseongdae Observatory A 7thcentury CE observatory tower located in Gyeongju, the capital of the Silla Kingdom of ancient Korea
- Hwangridan Road & Cafe Street -Known for its picturesque Hanok houses, trendy cafes, and unique houtiques
- Pohang Space Walk A 717 steps and 333 meter high walking roller coaster

D4 Busan - Jeju Island (BLD)

- Haeundae BlueLine Park (Inc. Capsule Train) - Operates Sky Capsule and Beach Train alongside Busan Green Railway coastal walking trail
- Haeundae Beach A wide sandy beach and the most popular and well-known beach in Korea
- Daritdol Observatory Skywalk One of the famous skywalk in Busan, 72.5-mlong ocean observation pier in the shape of a blue dragon, with village & lighthouse views

- Dragon Head Rock Popular oceanfront volcanic rock
- Dongmun Traditional Market A covered traditional market

D5 Jeju Island (BLD)

- Seongsan Sunrise Peak A volcanic crater perched out on the eastern tips
- Seongeup Folk Village A lot of cultural property and the Korean tradition was retained
- Hueree Park A beautiful native park with Jeju characteristics
- Teddy Bear Meseum Cute museum with tons of adorable teddy bears

D6 Jeju Island Seoul - Gapyeong - Seoul (BLD)

 Nami Island - Known for appearing in many Korean dramas, the island has numerous lanes lined with pine trees, gingko trees, redwood giants and more

D7 Seoul - Transit (BL)

- Gyeongbok Palace with Hanbok Wearing - Main royal palace of the Joseon dynasty
- President Blue House (Outview) The official office and residence for Korean Presidents
- Shopping Time National Ginseng Shop, Cosmetic Shop, Hu Gan Bao, Myeondong, Lotte Duty Free Shop, Souvenir Shop
- Transfer to airport for departure flight home

D8 Transit - Penang

TOUR HIGHLIGHTS

- Gamcheon Village
- Haeundae BlueLine Park (Inc. Capsule Train)
- Pohang Space Walk
- Nami Island
- Experience Hanbok Wearing (Gyeongbok Palace)

LOCAL DELICACY

- Traditional Dish
- Seafood Steamboat
- Ginseng Chicken Soup
- Pork BBQ
- International Buffet





Exclude Tour Leader Tipping

PHOTOS ARE ILLUSTRATIVE PURPOSES ONLY

槟城总公司 KKKP 0568 Penang Main Office Tel: 04-2266633 北海分行 KPL 4350 Butterworth Branch Tel: 04-3106633 大山脚分行 KPL 0568/5 Bukit Mertajam Branch Tel: 04-5306622

亚罗士打分行 KPL 4348 Alor Setar Branch Tel: 04-7716633 Forever Travel Service

www.forevertravel.com.my

REMARK: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for ant expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.

Validity: 01 APR 2025 - 30 NOV 2025 (Except Winter Period)



D1 槟城 - 中转 - 首尔

• 槟城国际机场出发飞往首尔

D2 首尔-釜山(早午晚)

- 甘川洞文化村 风景如画的景点,村 庄里有色彩缤纷的房屋、彩绘壁画、 商店和咖啡馆
- 国际市场 最大的市场之一
- 札嘎其市场 釜山的传统市场

D3 釜山 - 庆州 - 釜山 (早午晚)

- 佛国寺 联合国教科文组织世界遗产 也是8世纪韩国佛教文化的精髓
- 瞻星台 一座公元7世纪的天文台, 位于古朝鲜新罗王国首都庆州
- 皇理团路&咖啡街 以风景如画的韩 屋,时尚咖啡馆和独特的精品店而闻
- 浦项太空漫步 717级台阶和333米 高的步行过山车

D4 釜山 🚣 济州岛 (早午晚)

- 海云台蓝线公园 (含天空胶囊小火 车) - 沿着釜山绿色铁路沿海步行道 运营天空胶囊和海滩列车
- 海云台海水浴场 韩国最受欢迎和最 知名的宽阔沙滩的海滩
- 青沙浦天空步道 釜山四大天空步道 之一,72.5米长的海洋观景码头呈 蓝龙形状,可欣赏村庄和灯塔的景色
- 龙头岩 受欢迎的海滨火山岩
- 东门传统市场 有顶棚的传统市场

D5 济州岛 (早午晚)

- 城山日出峰 10万年前海底火山爆 发而形成,世界最大的突出于海岸的 火山口
- 城邑民俗村 此村庄现有400余栋魅 力屋,被指定为韩国的民俗资料保护
- 休爱里公园 最具济州特色的美丽乡 土公园
- 泰迪熊馆 可爱的博物馆,有大量可 爱的泰迪熊

D6 济州岛 🛨 首尔 - 加平 - 首尔 (早午晚)

• 南怡岛 - 因出现在许多韩剧中而闻 名,岛上有许多小巷,两旁种有松 树、银杏树、红杉树等

D7 首尔 - 中转 (早午)

- 景福宫(韩服体验) 朝鲜王朝的主要
- 青瓦台(外观) 韩国总统的官方办公 室和官邸
- 自由购物 高丽人参工厂、化妆品、 护肝宝、明洞、乐天免税商场、土产
- 送往机场乘搭客机飞返家园

D8 中转 - 槟城

- 甘川洞文化村
- 海云台蓝线公园 (含天空胶囊小火
- 浦项太空漫步
- 南怡岛
- 韩服体验 (景福宫)

自食风味餐

- 韩定食
- 海鲜火锅
- 人参鸡汤
- 烤肉
- 国际自助餐





不包含领队小费

显示的图片仅作参考之用

槟城总公司 KKKP 0568 Penang Main Office Tel: 04-2266633

北海分行 KPL 4350 **Butterworth Branch** Tel: 04-3106633

大山脚分行 KPL 0568/5 Bukit Mertajam Branch Tel: 04-5306622

亚罗士打分行 KPL 4348 Alor Setar Branch Tel: 04-7716633

- 🕶 Forever Travel Service
- www.forevertravel.com.my

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行 程变动或额外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅行社有权根据当地情况及航班情况调换行程 次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。